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If I had a chance to be a teacher in the countryside, my life would be wonderful and meaningful, for it's a good way to achieve my value of life.
如果我有机会在农村当老师，我的生活会是美好、有意义的，因为它是我实现人生价值的一种好途径。
On one hand, if I worked in the countryside, I could teach the people advanced knowledge and help them to get rid of their poverty. Maybe I will be famous someday, because of my hard work and great contributions.
一方面，如果我在农村工作，我可以教人们先进的知识、帮助他们摆脱贫困。也许有一天我会因为我的勤奋和伟大的贡献而出名。
On the other hand, the people in the countryside are very kind-hearted. They are willing to help others when people are in trouble. So I'm eager to make friends with the people in the countryside.
另一方面，乡村的人们都很善良。当别人有困难的时候，他们都愿意给予帮助。所以我想在乡下交一些朋友。
Furthermore, working in the countryside is a great challenge for me. Challenge can bring experience and make me grow up quickly. As I am more experienced, I will feel more powerful in my heart.
再者，在农村工作对我来说是一个巨大的挑战。挑战可以为我带来经验并使我快速成长。当我的经验越来越丰富时，在我的心里我会感到越来越强大。
This is my strong belief. Wherever I am, I will keep it up. I believe my future will be glorious, because I often devote my hard work to my future plan.
这就是我坚定的信念。无论我在哪里，我会坚持。我相信我的未来会是美好的，因为我经常为我的未来计划而努力。
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I like writing and taking photos, I have learnt to write and take photos for several years.I do well in them.
我喜欢写作和摄影，我已经练习写作与摄影很多年。同时我做的也非常棒。
So, when I grew up , I would like to be a reporter. To be a reporter ,I need many skills.
所以，我想当我长大后，我希望自己能成为一名记者，当然，要想成为一名出色的记者，我还需要学习足够多的技能。
First, I should write well and take photos well. Second , I need to be brave because I might talk to many different kinds of people. Most importantly , I must be able to work hard. I am sure I can do it well.
首先，我应该写作与拍照方面需要做的更好。其次，我需要变的很勇敢，因为记者需要跟各种各样的人打交道。尤为重要的是，我必须努力学习，我相信我能做到这些。
I hope that I could get fun in it.
我想我能从中获得快乐的!
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There are basically two ways to get work done.
完成工作通常有两种基本方式。
One is to work individually. In this way, people can decide for themselves when to start work and how to do it. What's more, they will be able to learn how to solve problems on their own and how to think independently.
一种是独立完成，通过这种方法，人们可以自己决定什么时候开始，怎么去做。更主要的是可以学习如何解决问题和如何独立思考。
People may also choose to work in a team, where they can learn from each other and help each other. Besides, they may work out better ways to get work done by discussion. They can truly learn the skills of cooperation and how to get through the ideas to their mates.
大家也可以选择在一个团队里工作，这样大家可以相互学习，相互帮助。并且，他们可以通过讨论找到更好更快的完成工作的方法。他们可以真正的学会和和获大家的思维观点。
Personally, I prefer to work in a team, which offers me a chance to learn how to get along with others and to share my experiences with them. As the work can be divided among several people, it can be done efficiently. Teamwork is always important.
我个人而言，比较喜欢在一个团队里工作，这样可以给我提供一个和别人一块相处的机会并且可以互相分享经验。当一个工作需要分给几个人共同完成，肯定做的非常好，团队合作是非常重要的。
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People’s attitudes towards work vary. Some people consider work as a way to achieve the value of life while others regard it as the whole life and spare no pains to pursue a successful career. As far as I am concerned, I consider that work is a necessary and significant part in our lives.
人们的对工作态度有所不同。有些人认为工作是作为一种实现生命价值的方式，还有些人把它当作是整个生命，全力以赴追求的成功事业。A我觉得工作在我们的生命中是必须和重要的一部分。
For one thing, it is impossible for us to live without work. Work is not only a means to provide for ourselves and our family, but also a chance to achieve our value. We can make a living as well as use and display our ability and talent to achieve our value by work. In addition, we can make some friends and develop our interpersonal relationship by work to enrich our lives. Those who have no work will find that their lives are so boring and insignificant.
首先，没有工作的生活是不可能的。工作不仅是我们自己和家庭的支撑，而且也提供了实现我们的价值的机会。我们可以通过工作用我们的能力来谋生，用我们的才能来实现我们的价值。此外，我们可以通过工作来交朋友，发展我们的人际关系来丰富我们的生活。那些没有工作的人会发现自己的生活是如此无聊和微不足道。
For another, we should be aware of that work is just a means to achieve the value of life but cannot replace life itself totally. Therefore, we should enjoy our work so that we can enjoy our lives better.
另一方面，我们应该意识到工作只是一实现生命的价值的手段，而不能完全代替生活本身。因此，我们应该享受我们的工作，这样我们才可以更好的享受我们的生活。
All in all, I advocate that work is a part of life. Thus, we should avoid being the slaves of work.
总之，我支持工作是生活的一部分。因此，我们应该避免成为工作的奴隶。
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There is a hot discuss about the problem of “work to life or life to work”.Some people hold the view of“work to life”,but some of the people think that we are lifing to work.So whether consider which statement is correct,I have to say,everyone should stick a balance work and life.
Maybe most people have a work,but only a little part of people have a satisfying work.Therefore,in order to find a balance in life and work,we can work carefully and efficient,then finish the tasks on time. After work everyday,we should spend more time with family,eat together,go out for a work or waching TV together and so on.Only in this way can we not keep the bad relationship with family members because of work.What’s more,we can also use the vacation days to go to travel with family,friends or colleagues.So,on the one hand,we can relaxing ourselves from the nervous work.And on the other hand,we can get along well with others and keep the balance between work and life.In a word,we have to work,but we should enjoy work,even the enjoyment that work boring to us.
Generally speaking,having a good work and life balance means that your actions and priorities are aligned in a way that is taking care of what is really important to you.We can work in life and life in work.
